
Motion till Riksårsmöte 2023

Ändring i drogpolicyn kring energidricka

Vi anser att ha en drogpolicy är viktigt att ha, däremot förstår vi oss inte på varför det är
så strikta restriktioner kring energidryck. Därför ifrågasätts det eftersom det är en
rekommendation från 15 år enligt dagligvaruhandeln att dricka energidryck så varför får
vi inte dricka det på samma sätt som många vuxna får dricka kaffe, utan en begränsning.
Vi förstår och ser problem kring det vid överkonsumtion däremot eftersom många redan
dricker energidryck till vardags hemma så förstår vi inte problemet varför det inte är
tillåtet att få dricka det på riksarrangemang i måttlig mängd. Alkohol-och drogpolicyn på
arrangemang tillåter rökrutor för deltagarna över 18 år som röker, däremot får inte en
deltagare över 15 år dricka en energidryck i sin ensamhet under exempelvis ett läger.
Vi anser att de som är över 15 år ska få dricka energidryck i måttlig mängd eller under
specifika tider, tex när de har fritid.

Med denna motivering ser Distriktsårsmötet i Strängnäs distrikt att Riksårsmötet 2023
beslutar:

ATT uppdra Förbundsstyrelsen att ändra i sin Alkohol-och drogpolicy för att tillåta
energidryck för deltagare över 15 år.

Strängnäs distriktsstyrelse

uppdrag av Strängnäs distriktsårsmöte.

Malin Söderman
Distriktsordförande


